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Zápis a usnesení ze zasedání školské rady 

Den a čas konání 

 

Středa 24. 4. 2024, 16:00 hodin 

 

Přítomni 

 

Mgr. Ladislav Exner – předseda ŠR 

Ing. Markéta Šedivá 

Mgr. Eva Vyhnánková 

Mgr. Radek Skokan 

 

Omluveni: 

Ing. Petr Lošek 

p. Jaroslava Blehová 

 

Hosté 

 

Ing. Josef Vavřinec – ředitel školy 

 

Bod 1. Zahájení a program 

 

Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení navrhovaných změn ve Školním řádu školy SOŠ a SOU řemesel Kutná Hora 
3. Investiční akce v roce 2024  
4. Krajské soutěže organizované SOŠ a SOU řemesel Kutná Hora 
5. Přijímací řízení na školní rok 2024/2025 

6. Schválení Koncepce rozvoje SOŠ a SOU řemesel Kutná Hora, Čáslavská 202 na období 2024 – 

2030  

7. Různé 

 

Předseda ŠR přivítal přítomné členy a ředitele školy Ing. Josefa Vavřince, na zasedání ŠR. Sdělil členům 

přijatou omluvu od Ing. Petra Loška a paní Jaroslavy Blehové a seznámil je s programem jednání.  
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Bod 2. Schválení navrhovaných změn Školního řádu školy SOŠ a SOU řemesel Kutná Hora 

 

Předseda ŠR Mgr. Ladislav Exner předložil členům školské rady tabulku s navrhovanými změnami ve 

školním řádu. Změny se týkají především příloh ŠŘ, doplněna byla některá slova týkající se prevence 

atd. Školní řád by platil od 1.7.2024. 

Přítomní členové neměli námitky a ani žádné dotazy ke změnám.  

Předseda ŠR poté dal hlasovat o schválení navrhovaných předložených změn 

  

Usnesení školské rady č. 1 ze dne 24.4.2024 

 

Školská rada SOŠ a SOU řemesel Kutná Hora schvaluje změny školního řádu školy SOŠ a SOU 

řemesel Kutná Hora v předloženém znění, bez připomínek 

hlasování:   pro: 4 proti: 0        zdržel se: 0 

 

 
 

Bod 3. Investiční akce v roce 2024 

 

Ředitel školy seznámil ŠR s nejvýznamnějšími investičními akcemi roku. 

Multifunkční hřiště: ředitel v prezentaci ukázal minulý stav, historii pozemku, průběh 

projektování, výběrového řízení a stavby hřiště. Hřiště se skládá ze 2 částí, 1. část je vícefunkční, 

2. část je více zaměřená pro děti a seniory. Je také provedené příprava na kiosek 

s občerstvením, kde by v budoucnosti mohli pomáhat žáci naší školy a rovněž příprava na 

osvětlení. Dále členům školské rady ukázal vzorky povrchů, použitých na obou částech: umělou 

trávu prosypanou pískem a v druhé části tartan. Celý projekt stál 8,6 milionů Kč. Ředitel školy 

pochválil dobrou spolupráci s firmou, která hřiště budovala. Slavnostní otevření hřiště 

proběhne. 14. 5. 2024.  

Další významnou investicí bylo vybudování, či spíše rekonstrukce 52 sociálních zařízení (rozvody 

vody, odsávání na střeše, stoupačky, toalety, sprchy atd.) Rekonstrukce byla dokončena v dubnu 

2024. Probíhala za plného provozu školy a realizace stála 18 milionů korun.  

16.4. 2024 byl vybrán dodavatel na budování Kosmetického salonu v budově U rytířů. 

Rekonstrukce musela být řešena s památkáři.  

Řešeno bude také odsávání do truhlářské dílny, kde je prašno.  

Řeší se také snižování energetické náročnosti budovy. Zateplení by bylo složité. Provedení ve 

spolupráci s KH Tebis zajistí nezávislost na plynu dodávkou tepla z biomasy. Škola také plánuje 

náhradu svítidel světly LED a umístění fotovoltaiky na část jídelny.  

V další části proběhla diskuze o IT technice. Škola má v současnosti 6 počítačových učeben. V 

minulosti se řešilo s dotací vždy budováním celku. Jak informoval ředitel školy nyní by chtěl 

zajistit změny postupně po 2 učebnách, záměr je vybudovat také učebnu, která by byla pro 30 

žáků.  

Škola spolupracuje s firmou Houfek v oblasti CNC strojů. V plánovaných šatnách v suterénu 

školy, bychom mohli zajistit výrobu skříněk sami.  
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Bod 4. Krajské soutěže organizované SOŠ a SOU řemesel Kutná Hora 

 

V krajské soutěži Foxconn cup obsadila naše škola 1. i 2. místo. V loňském ročníku jsme rovněž 

zvítězili, a to vždy ve velké konkurenci škol. Letos se účastnily školy z pardubického a 

středočeského kraj. Z měst Kutná Hora, Kolín, Pardubice, Česká Třebová. Firma Foxconn Česká 

republika je světový výrobce elektroniky a soutěž dotuje částkou 30 000 Kč.  

Čeká nás soutěž TopStav 2. ročník, stavební soutěž, na které spolupracujeme s firmou Heluz. 

Firma dodá škole 6 palet materiálu, který nám potom zůstane. Očekáváme družstva z celé 

republiky.  

  

 

Bod 5. Přijímací řízení na školní rok 2024/2025 

 

Ředitel školy informoval členy ŠR o tom, že v současnosti je kladen státem větší důraz na obory 

se všeobecným vzděláváním. Například v nedalekém městě Kolín 3 školy žádají o založení lycea. 

Naše škola uvažuje o rozšíření nabídky. Na přípravě se pracuje. 

Problematické pro běh školy byly odchody několika pracovníků z ekonomického oddělení z 

různých důvodů.  

Přijímací zkoušky máme sníženou možnost ovlivnit, kdo k nám přijde. V současnosti je řešeno 

systémem DiPSy. Ten je nastaven tak, že bylo možno prodávat přihlášky jak elektronicky, tak 

papírově. Budeme doufat, že za rok bude situace lepší. Letos to bylo velmi náročné. Pro 

uchazeče došlo k rozšíření možnosti ze 2 na 3 přihlášky. V současnosti zpracováváme 864 

přihlášek. Na 1. místě nás má uvedeno 250 žáků. Odcházet bude v letošním školním roce 220 

žáků. Mezi 12.4. 2024 a 15.4. 2024 u nás bylo 500 uchazečů na školních přijímacích zkouškách.  

 

Bod 6. Schválení Koncepce rozvoje SOŠ a SOU řemesel Kutná Hora, Čáslavská 202 

 

Členové ŠR se vyjádřili k předložené verzi Koncepce rozvoje SOŠ a SOU řemesel Kutná Hora, 

Čáslavská 202 na období 2024 – 2030, kterou jim předseda školské rady zaslal již dříve e-mailem.  

Vznesené připomínky byly zapracovány do dokumentu nebo vyřešeny jinak. 

Předseda ŠR poté dal hlasovat o schválení navrhované Koncepce rozvoje. 

  

Usnesení školské rady č. 2 ze dne 24.4.2024 

 

Školská rada SOŠ a SOU řemesel Kutná Hora, Čáslavská 202 schvaluje finální verzi Koncepce SOŠ a 

SOU řemesel Kutná Hora, Čáslavská 202 na období 2024 - 2030 

hlasování:   pro: 4 proti: 0        zdržel se: 0 
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Bod 7. Různé 

 

Předseda školské rady seznámil členy s délkou funkčního období jednotlivých členů s tím, že nás 

v tomto kalendářním roce čeká buď potvrzení nebo změna současných členů školské rady.  

  

Mgr. Skokan informoval ŠR o projektu Erasmus, kde probíhají krátkodobé i dlouhodobé stáže 

učitelů, stínování.  

 

Předseda ŠR poděkoval řediteli jménem ŠR za informace o investičních akcích, které se 

škole podařilo úspěšně dokončit. Je za tím vidět velká práce vedení, ale i učitelů a všech 

pracovníků školy  

 
 

Ukončení zasedání 

 
Předseda školské rady poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání ŠR. 
 

 

 

zapsal: Mgr. Ladislav Exner 

dne 24. dubna 2024       podpis: 

 

 

ověřovatel zápisu a usnesení: Mgr. Radek Skokan  

dne 24. dubna 2024       podpis: 

 


